主日学家庭反馈单

腓立比书 第1课 喜乐地生活

写给父母:

这张反馈单让您知悉您的孩子今天在主日学所学的内容。包含"牢记神的话语",一个建议的活动来巩固课程内容, 还有一个简短的祷告。参与以上内容并和孩子交流,对您和孩子都会非常有益。



所学内容:

今天,您的孩子学习了一个重要真理:当我们与耶稣建立关系时,真正的喜乐是不会被夺走的。他们读了保罗写给腓立比人的喜乐书信-这是保罗人生中最艰难的时候之一。但他们意识到,即使在那样的处境中,保罗仍然找到了从主而来的喜乐。(所使用经文:腓立比书第1章)



牢记神的话语:

我深信那在你们里面开始了善工的,必完成这工,直到基督耶稣的日子。-腓立比书 1:6

请在这一周里和孩子一起多朗读几遍这节经文。这样不仅能帮助孩子记住这节经文,也能见时他们在课堂上所学到的真理。



亲子建议活动:

全家一起读腓立比书第1章。读完后,请帮孩子写下那些在他们生命中曾给予帮助的人。 接着,一起为这些人祷告,求神赐福他们。



每日祷告:

亲爱的主,谢谢你赐下你的儿子。谢谢你在基督里赐给我们永恒的喜乐。求你帮助我在困难的时候也能找到这份喜乐,并帮助我去鼓励其他信主的人——在顺境与逆境中,都因主而喜乐。阿们。

SUNDAY SCHOOL TAKE HOME PAGE

To parents:

This page lets you know what your child learned today in Sunday School. Included are "Words to Remember" from the Bible, a suggested activity to reinforce the lesson, and a short prayer. Being involved and interacting with your child can be very rewarding for both of you.



What We Learned:

Today, your child discovered how true joy can't be taken away from you when you have a relationship with Jesus. They read Paul's letters of joy to the Philippians during one of the roughest times in his life. They realized even Paul found the joy of the Lord. (Scripture used: Philippians 1)



Words to Remember:

(Bible versions used are selected to help young children learn and understand the meaning of scripture.)

"Being confident of this, that he who began a good work in you will carry it on to completion until the day of Christ Jesus." Philippians 1:6 NIV

Practice this verse several times with your child during the week. This will not only help your child to remember the verse, but also it will help to reinforce what he or she learned during class.



Suggested Parent/Child Activity:

Read Philippians 1 together as a family. After reading this passage, help your child write down all the people he or she can think of that helped him or her out in some way. Pray for these people and ask God to bless them.



Daily Prayer:

Dear Lord, thank You for Your Son. Thank You for giving us everlasting joy in Christ. Help me find that joy during hard times. Help me encourage other believers to be joyful in the Lord through good times and bad. Amen.